
Bijdrage fractie D66/GL voor com van 7 april 2020

Wij willen allen die in Heerde zwaar getroffen zijn door het Coronavirus heel veel 
sterkte wensen. We zijn in gedachten bij de vele inwoners die getroffen zijn door ziekte 
overlijden of andersinds.
Verder willen we allen hartelijk danken die zich inzetten om ook Heerde en Nederland 
draaiende te houden zoals alle zorgmedewerkers, bestuurders en mensen in de vitale 
beroepen.
Verder gaat onze zorg uit naar de vele zzpers, bedrijven, ondernemers en inwoners die 
plots zonder werk zitten. Ook maken we ons zorgen over onze organisaties, scholen, 
sportverenigingen,  cultuur enz.

Onze fractie is er door ziekte helaas niet aan toe gekomen om eerder wat aan te leveren 
en daarom sluiten we ons zoveel mogelijk aan bij andere fracties zodat we niet alles 
opnieuw hoeven te verwoorden en dan is er soms ook al een antwoord dat loopt dan 
door elkaar helaas!

Punt 4
Sluiten we ons gedeeltelijk aan bij vraag VVD fractie over begraven en lukt het nu 
allemaal nog in deze barre tijd met begraven?

Ook kunnen we ons aansluiten bij het punt budgetfreeze van VVD om daar wat meer 
zicht op te krijgen

We begrijpen dat dit nu allemaal lastig is  en wat niet kan, kan niet!

Punt 6
Accoord

Punt 7
Zoals eerder in het fractievoorzittersoverleg aangegeven kan onze fractie zich niet 
vinden in het voorstel omdat wij de raadsvergoeding  prima vinden.
Wel vinden we dat commissieleden(niet raadsleden) een hoger bedrag mogen  krijgen 
als ze deelnemen aan een vergadering. Motivatie: op deze wijze maak je het iets 
aantrekkelijker om namens een fractie deel te nemen aan een commissie om ook in de 
toekomst meer mogelijk potentiele raadsleden te hebben.
Ook zorgpunt budget in deze Coronatijd zullen er veel extra gelden nodig zijn om alles 
en iedereen in de been te houden. We hadden dit punt liever uitgesteld gezien tot het 
moment dat we meer overzicht hebben over de financiële situatie van de gemeente

Punt 8
Aanvulling in beantwoording VVD prima



Punt 9
Accoord

Punt 10 WZC
Kunnen we ons aansluiten bij vragen CDA en VVD en CU
Wel maken we ons in deze nieuwe tijd wel zorgen of dit op dit moment de goede keuze 
is?  Hoe vind de verdere controle plaats nadat inzage is geweest in begroting

Punt 11 Aanvullend budget Raadhuis
We kunnen ons grotendeels vinden in de bijdrage van het  CDA; ook gezien de crisis 
zullen we op alles moeten gaan letten. En dan valt ons zo’n extra uitgaven zwaar

 Idt heeft wethouder van Dijk op onze vragen hoe het gesteld was met het budget 
audiovisuele middelen aangegeven dat hier voldoende budget voor in het 
beschikbaar gestelde krediet zou zitten Hoe zit dat dan?  (€118.000) en waarom 
nog eens €8.000 structureel dat zijn abonnementskosten? Wij hebben begrepen 
dat er dan ook minder genotuleerd hoeft te worden is dat dan geen besparing?  
Waarom is dat nu nog niet onderzocht?

 Anders werken door Coronacrisis sluiten ons aan bij motivatie punt CDA en het 
minderen van de kosten €195.000 Dit wel een heel hoog bedrag. De fractie van 
D66/GL heeft idt hier al aandacht voor gevraagd en toen werd het wat 
weggewoven. Het is zorgelijk dat er zo’n groot bedrag moet komen

 De asbestkosten vallen ons erg tegen waarom was dat niet voorzien? 
 Waarom bedrag van onvoorziene meerkosten €89.500 

Bij elkaar is het gevraagde bedrag wel erg veel en onze fractie kan in deze crisistijd niet 
zomaar akkoord gaan om deze hoge extra budgetten beschikbaar te stellen

Wel zijn we het met andere fracties eens dat we in crisestijd ook een betrouwbare 
partner moeten zijn voor bedrijven en de werkzaamheden wel moeten opstarten al was 
onze fractie aanvankelijk het hier niet mee eens.
We hoeven alle gelden die beschikbaar zijn gesteld door de provincie natuurlijk niet 
allemaal uit te geven!

Punt 12  Huishoudelijke Ondersteuning
We sluiten ons aan bij de fractie van het CDA die ook aangeeft dat we in deze tijd 
hierover geen besluit kunnen nemen. De voorstellen zijn te weinig onderbouwt en de 
verschillende scenario’s  worden niet goed en niet vergelijkbaar in beeld gebracht 
Te veel naar wenselijke oplossing geschreven
Met name maatwerk voorziening die meer ambtelijke kosten zou vereisen: beter in 
beeld brengen wat meer kosten zijn t.o.v. de voordelen van meer expertise
We moeten eerst zicht hebben op een nieuwe werkelijkheid na de Corona
Ook willen we de uitgestelde voorlichtingsbijeenkomst hebben alvorens we voorstellen 
willen bespreken.
Ons voorstel is dan ook schort dit onderwerp op en kom op een later moment volgens 
afspraak met een info avond voordat we het besluitvormingstraject in gaan.
De aanbesteding kan best wel een jaar worden opgeschort in deze lastige en onzekere 
tijd dan verleng je de bestaande contracten met een jaar.
Organisaties zijn wellicht niet eens in staat om nu een aanbestedingstraject in te gaan.



Breng rust voor nu! En handhaaf de bestaande regeling ook naar getroffen inwoners toe 
lijkt ons dit de beste werkwijze. College zoek dit met spoed uit ivm coroncrises 


